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HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Koosoleku toimumise aeg 30.jaanuar 2023  

Koosolek algas kell 19.00 Koosolek lõppes 20.25 

Koosoleku toimumise koht Sambla 18, Kilingi-Nõmme 

Koosolekul osalesid: Arvi Tallo – hoolekogu esimees, vanemate esindaja 
Aleksander Vilinurm – volikogu esindaja 
Martti Rooden – vanemate esindaja 
Kristiina Välja – vanemate esindaja 
Tarmo Tamm – vanemate esindaja 
Gertrud Liebenau – õpilaste esindaja 
Tony Malva – vilistlaste esindaja 
Regina Arnemann  – õppenõukogu esindaja 
Kätlin Laur – õppenõukogu esindaja 
Eiko Tammist – vanemate esindaja 
Reiko Kuusk – vanemate esindaja 
Kaire Kovalevski – vanemate esindaja 

Koosolekult puudusid: -  

Koosolekul viibisid: Erli Aasamets – Kilingi-Nõmme Gümnaasiumi direktor 
Kairi Kaldoja – Kilingi-Nõmme Gümnaasiumi õppealajuhataja 
Reili Reintam – Kilingi-Nõmme Gümnaasiumi õpilaskodu juhataja 
Laine Ülemaante – Kilingi-Nõmme Gümnaasiumi huvijuht 

Koosolekut juhatas: Arvi Tallo Koosolekut protokollis: Kaire Kovalevski 

 
PÄEVAKORD: 
 

1. I poolaasta õppe- ja kasvatustöö tulemustest 
2. Kokkuvõte 2022. aasta eelarve täitmisest. 
3. Arvamuse andmine kooli dokumentatsiooni redaktsioonidele. 
4. Info: 

a. lastevanemate koosoleku ette valmistamine 

 
1. Kokkuvõte I poolaasta õppe- ja kasvatustöö tulemustest. 

Õppejuht Kairi Kaldoja andis ülevaate õppetööst. I trimestri õppetöö kokkuvõte. Hinnatud õpilaste arv 234, 
edukus arvutatud õpilaste arvu 323 järgi – 90% 

Hinne 5.0 42 õpilast 17 % 

Hinne 4.5 54 õpilast 23 % 

Hinne 4 ja 5 40 õpilast 17 % 

Puudulik 33 õpilasel 14% 

Kommentaarid: 

• Kui võrrelda I trimestri andmeid alates 2019/20. õppeaastast, siis õpilaste arv, kes õpib vaid 
hindele „5“ on stabiilne (21/22. õa – 49; 20/21. õa – 40) 

• Õpilaste arv, kellede hinnete keskmine on kuni 4,5, on langenud, kuid jõudsalt on tõusnud 
õpilaste arv, kellede tunnistusel on vaid „4“ ja „5“. Võrdluseks võib tuua, et eelmisel 
õppeaasta (21/22) I trimestril on neid õpilasi 12, üle-eelmisel õppeaastal (19/20) hinnetele 
„4“ ja „5“ õppijaid oli 25. 

• Puudulikele hinnetele õppivate õpilaste arv on stabiilne. Võrreldes eelmise õppeaastaga on 
puudulikele hinnetele õppivate õpilaste arv 7 võrra kasvanud, kuid võrdlusena üle-eelmise 
õppeaastaga jällegi 4 võrra kahanenud. 
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Eiko Tammist palus täpsustada kuidas on need %-d leitud ning õppejuht selgitas arvutuse metoodikat. 
 
I poolaasta õppetöö kokkuvõte võeti teadmiseks. 
 

2. Kokkuvõte 2022. a eelarve täitmisest 
Direktor Erli Aasamets andis ülevaate kooli 2022. a eelarve täitmisest. Ülekulusid ei tekkinud, säästlikult ning 
kõiki pisutki edasi lükkamist kannatavaid oste edasi lükates tuldi eelarvega välja. 
Tony Malva küsis sotsiaalmeedias leviva info kohta, et õpilastel on õpilaskodus elamine muutunud 25 % 
kallimaks. 
Direktor Erli Aasamets selgitas, et selliste väidete esitamine on väga võhiklik kuna õpilastel on elamine tasuta 
ja nimetatud % on suveperioodil õpilaskodu välja rentimise hinna muutus.  
Gertrud Liebenau lisas, et jätkuvalt ei ole õpilastel õpilaskodu elamine tasuline teenus. 
 
Teave 2022. a eelarve täitmisest võeti teadmiseks. 
 

3. Arvamuse andmine kooli dokumentatsiooni redaktsioonidele 
Õppeajuht Kairi Kaldoja tegi ülevaate muudatusest dokumendis „Õpilase kooli vastuvõtmise tingimused ja kord 
Kilingi-Nõmme Gümnaasiumis“. Kõige olulisem muudatus on 10. klassi vastuvõtu vestluse selge struktuur 
üldpädevuste alusel ning kindlad punktide kriteeriumid. 
Eiko Tammist küsis, kas on võimalik lühikese vestluse käigus saada ülevaade neljas erinevas valdkonnas õpilase 
üldpädevustest. 
Kairi Kaldoja selgitas vestluste läbiviimise struktuuri ning võimalusi ja selgitas hindamismaatriksit. 
Direktor Erli Aasamets tutvustas hoolekogule kahte dokumenti: “Kilingi-Nõmme Gümnaasiumi kogukondliku 
e-suhtlemise hea tava” ja Kilingi-Nõmme Gümnaasiumi töökorralduse reeglite Lisa 1 „Kilingi-Nõmme 
Gümnaasiumi töötajate tunnustamise kord.“ Mõlema dokumendi juures olid ka eelnevalt seletuskirjad. 
 
Hoolekogu avaldas arvamuse kiita heaks: 
„Õpilase kooli vastuvõtmise tingimused ja kord Kilingi-Nõmme Gümnaasiumis.“ 
“Kilingi-Nõmme Gümnaasiumi kogukondliku e-suhtlemise hea tava.” 
„Kilingi-Nõmme Gümnaasiumi töötajate tunnustamise kord.“ 
 

4. Info 
Direktor Erli Aasamets tutvustas mõtet pakkuda vanematele veebipõhiselt võimalust kohtuda kooli 
juhtkonnaga. Kavandatud on see zoom’i keskkonnas, teabe vahetus vanematega toimub e-kooli vahendusel 
ning kinnitust leidnud e-posti aadressile saadab kool lingi. 
Mõte kiideti heaks. 
Direktor Erli Aasamets andis ülevaate järgmistel teemadel: 

- Energiatõhususe meetme raames on Sambla 18 hoone rekonstrueerimiseks eraldatud 904 t € 
- Maja rekonstrueerimise projekteerimise riigihanke lähteülesanne on koostatud 
- Õpilaste arv aastani 2030 
- Uue arengukava koostamise põhimõtted – arengukava tuleb lühem ja selgem ning arvestades väga 

muutlike välistegureid siis päris mitmed asjad, mis on seni olnud arengukava tegevuskava tabelites, on 
otstarbekas tuua üldtööplaani. See tagab painlikkuse ja kiiremad reageeringud. 

 
Info võeti teadmiseks. 
 
 
Arvi Tallo      Kaire Kovalevski 
Koosoleku juhataja     Protokollija 
[digiallkiri]      [digiallkiri] 

 


